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     Protokół Nr 109/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 25 maja 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:45 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo 

4. Robert Dudek -  Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu  

5. Agnieszka Wasiewicz – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Planowania i Zamówień 

Publicznych 

6. Ewelina Mazurak–Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wniosek dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach dotyczący 

zabezpieczenia środków na zakup usługi świadczonej dla dzieci i młodzieży MOW przez 

Instytut PARA FAMILIA. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

5. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

6. Wniosek o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

7. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie z INTERREG VA, 

zabezpieczenie środków na realizacje zadania oraz udzielenie pełnomocnictwa dyrektorowi 

CUW na złożenie wniosku, zawarcie umowy o dofinansowanie oraz rozliczenie projektu. 

8. Rozpatrzenie wniosku o zwolnienie z czynszu za najem pomieszczenia na terenie 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii za okres od 12.03.2020r. do 31.07.2020r.  

9. Podjęcie decyzji w sprawie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

polegającego na opracowaniu Programu rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2031 

oraz zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania. 

10. Wyrażenie zgody na rozłożenie na raty należności w wysokości 17.341,09 zł 

nałożonej z tyt. naprawienia szkody za mienie zniszczone w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o zaliczeniu do kategorii drogi gminnej. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2020 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2020 rok. 

13. Zapoznanie się z Informacją Naczelnika Wydziału Edukacji z dnia 14.05.2020r. znak 

ED.4331.7.2020.AM w sprawie wysokości stawek dotacji dla szkół i placówek oświatowych 

niepublicznych w 2019 roku. 

14. Sprawy różne: 

15. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił Panią Iwonę Andrzejczyk–Szawerdo jako kandydata na stanowisko Prezesa 

Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  Sp. z o.o. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo 

Przedstawiła swoją osobę. Przedstawiła informację dotyczącą posiadanego wykształcenia  

i  doświadczenia zawodowego. Wyraziła zainteresowanie objęciem funkcji Prezesa Zarządu 

Spółki. Przekazała, że wstępnie zapoznała się z informacjami dotyczącymi sytuacji spółki. 

Odniosła się do kwestii funkcjonowania Spółki Szpital w Dębnie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała z jakimi informacjami się  zapoznała? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo 

Odpowiedziała, że z ogólnodostępnymi na stronach internetowych min. Powiatu 

Myśliborskiego, Gminy Dębno i spółki. 

Odniosła się do kwestii zatrudnienia na stanowisko Prezesa Spółki i konieczności wsparcia 

wspólników spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kandydatury na stanowisko Prezesa Spółki. Poruszyła sprawę funkcjonowania 

szpitala. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o odbytych spotkaniach z przedstawicielami związków zawodowych spółki.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię współpracy. Zadeklarowała pomoc Zarządu w wypełnianiu obowiązków 

Prezesa spółki.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt umowy zostanie przekazany do uzgodnienia. Poruszył kwestię 

dotyczącą pomocy obu samorządów dla spółki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o sprawę dotyczącą sporządzenia programu restrukturyzacji spółki? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Złożył wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Wniosek dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach dotyczący 

zabezpieczenia środków na zakup usługi świadczonej dla dzieci i młodzieży MOW przez 

Instytut PARA FAMILIA. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Dyrektor MOW w Renicach 

wnioskuje o zabezpieczenie kwoty 112 000,00 zł. Poruszyła kwestię prowadzenia działalności 

leczniczej w zakresie zdrowia psychicznego dla wychowanków MOW. Zwróciła uwagę, na 

wzrost liczby wychowanków ośrodka. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że działania  prowadzone w jednostce są działaniami, które będą wspomagać 

placówkę w jej dalszym rozwoju. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy oferowane usługi można rozszerzyć na MOS w Smolnicy? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że ośrodek będzie świadczył usługi dla dzieci z całego Powiatu w ramach 

NFZ. Odrębną kwestia są usługi dla MOW w Renicach, na które należy zabezpieczyć środki 

finansowe. Podała szczegóły świadczenia przedmiotowych usług. Zwróciła uwagę, że 

kontrakt z NFZ będzie realizowany przez 4 lata. Z usług będą mogli skorzystać 

wychowankowie MOS w Smolnicy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 112 000,00 

zł w budżecie Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie decyzji w sprawie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

polegającego na opracowaniu Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2031 oraz zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Agnieszka Wasiewicz – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Planowania i Zamówień 

Publicznych 

Poinformowała, że w związku z kończącym się w bieżącym roku obowiązywaniem Programu 

Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2020 istnieje konieczność opracowania 

programu na kolejne lata. W celu oszacowania wartości przedmiotu zamówienia 

przeprowadzone zostało rozeznanie rynku. W odpowiedzi na wysłane zapytania do 9 firm 

wpłynęły 2 oferty cenowe.  
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Zawnioskowała o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków finansowych w wysokości 

40 000,00 zł na realizację zadania. Zwróciła uwagę, że planuje się zlecenie zadania w roku 

2020 natomiast płatność nastąpi w 2021 roku. Zadanie należałoby wówczas wprowadzić do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego.  

Odniosła się do kwestii przedstawienia Programu podczas sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zawnioskował, aby dokonać przesunięcia rozpatrzenia przedmiotowej sprawy na kolejne 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Zaproponował rozważenie możliwości sporządzenia programu 

w ramach własnych możliwości.  

 

Agnieszka Wasiewicz – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Planowania i Zamówień 

Publicznych 

Poinformowała, że nie posiada personelu, któryby opracował ten dokument. Zwróciła uwagę 

na wytyczne dotyczące opracowania programu. Zostanie on przygotowany na okres  

10 lat. Proponowane oferty cenowe są korzystne w odniesieniu do zakresu materiałów jakie 

wymagają przygotowania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że kwestię tę należy przedyskutować wspólnie z Wydziałem. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia sprawy na jedne z kolejnych 

posiedzeń Zarządu Powiatu 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do wniosku w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w kwocie 

112 000,00 zł z przeznaczeniem na usługę, z zakresu pomocy psychologicznej  

i psychiatrycznej, świadczoną dla dzieci i młodzieży Ośrodka przez Instytut PARA 

FAMILIA. 

Przekazała, że usługi oferowane przez Instytut powinny być realizowane również w MOS 

Smolnicy i RPOT w Dębnie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że świadczenia będą realizowane dla dzieci z terenu całego Powiatu 

Myśliborskiego i będą wykonywane w przedmiotowych jednostkach. Odniosła się do kwestii 

funkcjonowania Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach i dalszego rozwoju 

jednostki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on skierowania ww. 

projektu uchwały pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 109/384/2020 z dnia 25 maja 2020 roku  zmieniającą 

uchwałę w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wniosek o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Wniosek  stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Przedmiotem sesji jest: 

 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 

2020 rok. 

2.          Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia maksymalnej 

wysokości pożyczek i poręczeń udzielanych przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu w 2020 

roku. 

3.           Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do 

Spółki Szpital w Dębnie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

4.           Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2020 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie do Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Myśliborzu wniosku o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie z INTERREG VA, 

zabezpieczenie środków na realizacje zadania oraz udzielenie pełnomocnictwa 

dyrektorowi CUW na złożenie wniosku, zawarcie umowy o dofinansowanie oraz 

rozliczenie projektu. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że Euroregion 

Pomerania ogłosił nabór specjalny – COVID 19, który obejmuje dofinansowanie z Funduszu 

Małych Projektów. Maksymalna wartość projektu to 50 tys. Euro. Dofinansowanie do 

projektu to 85% kosztów kwalifikowanych, z możliwością ubiegania się dodatkowo o 5%  

w ramach dostępności środków w budżecie państwa. W ramach projektu można ubiegać się  

o środki ochrony osobistej oraz drobny sprzęt np. ozonatory, sprzęt on-line. wymogiem jest 

realizowanie projektu przy udziale partnera niemieckiego. Będzie to w tym przypadku Powiat 

Seelow Przygotowany projekt zakłada wartość projektu na kwotę 49 987,86 Euro. Wartość 

dofinansowania to 42 489,68 Euro, natomiast wkładu własnego 7 498,18 Euro.. 

Przedstawił projekt uchwały dotyczący udzielenia pełnomocnictwa  - dyrektorowi CUW na 

złożenie wniosku, zawarcie umowy o dofinansowanie oraz rozliczenie projektu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że niezbędnym jest zabezpieczenie własnych środków o równowartości 

projektu, aby później móc uzyskać ich zwrot. Planowany termin realizacji projektu to lipiec 

2020 roku do marca 2021 roku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku. 

Jednocześnie podjęto uchwałę Nr 109/385/2020 z dnia 25 maja 2020 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa  - dyrektorowi CUW na złożenie wniosku, zawarcie umowy  

o dofinansowanie oraz rozliczenie projektu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie wniosku o zwolnienie z czynszu za najem pomieszczenia na terenie 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii za okres od 12.03.2020r. do 31.07.2020r.  

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że wpłynął wniosek  

o zwolnienie z czynszu za wynajem lokalu użytkowego na terenie MOS w Smolnicy,  

w którym prowadzone są usługi gastronomiczne. Centrum Usług Wspólnych nie jest w stanie 

określić w jakim stopniu sytuacja epidemiczna wpłynęła na obniżkę obrotów firmy. 

Zaproponował, aby tak jak w rozpatrywaniu poprzednich wniosków dokonać odroczenia 

płatności za najem pomieszczeń na okres 2 miesięcy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odroczeniu na okres 2 miesięcy płatności za najem 

pomieszczenia na terenie Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.10 

Wyrażenie zgody na rozłożenie na raty należności w wysokości 17.341,09 zł nałożonej  

z tyt. naprawienia szkody za mienie zniszczone w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że sprawa dotyczy rozłożenia na raty należności w wysokości 17 341,09 zł 

zasądzonej wyrokiem sądu tyt. naprawienia szkody za mienie zniszczone w MOW Renice 

przez wychowanka. 

Zgodnie z uchwałą Rady Powiatu Zarząd może rozkładać na raty spłatę należności  

o charakterze cywilnoprawnym jeżeli wartość należności główniej przekracza 500,00 zł. 

Okres spłaty w ratach nie może przekroczyć 24 miesięcy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozłożenie należności w wysokości 17 341,09 na 24 raty. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o zaliczeniu do kategorii drogi gminnej. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że proponuje się pozytywne 

zaopiniowanie  zaliczenia do kategorii drogi gminnej ulicę „Inki” Danuty Siedzikówny, drogi 

położonej na działkach oznaczonych w ewidencji gruntów jako nr 465, 472/1, 473/6, 473/1, 

1072/6, 941/2 w mieście Dębno obręb 5. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 109/386/2020 z dnia 25 maja 2020 roku  w sprawie 

wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii drogi gminnej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2020 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Odczytała poszczególne wnioski ujęte  

w uzasadnieniu do uchwały. 

Przedstawiła dodatkowe wnioski do ujęcia w projekcie uchwały: 

1) zawiadomienie Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z decyzją Nr 166/2020  

z dnia 21 maja 2020 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 700 – Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, §2110 – 2.340 zł 

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów podatku od nieruchomości, stanowiących własność 

Skarbu Państwa.  

2) wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o przeniesienie 

kwoty 15.250,06 zł pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 801 – Oświata  

i wychowanie z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe pracowników oraz kwoty 20.913 

zł w rozdziale 85421 – Młodzieżowe ośrodki socjoterapii w związku z koniecznością 

dostosowania odpisu na ZFŚS. 
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3) wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 2.806 zł pomiędzy rozdziałami w dziale 852 – Pomoc społeczna oraz 

kwoty 9.983 zł w rozdziale 85508 – Rodziny zastępcze w związku z koniecznością 

dostosowania odpisu na ZFŚS. 

4) wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Dębnie o przeniesienie 

kwoty 6.474 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85406 – Poradnie psychologiczno-

pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne w związku z koniecznością dostosowania 

odpisu na ZFŚS. 

5) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

o przeniesienie kwoty 5.775,53 zł pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 801 – 

Oświata i wychowanie w związku z koniecznością dostosowania odpisu na ZFŚS. 

6) wniosek Wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie o przeniesienie kwoty 14.073 zł 

pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 801 – Oświata i wychowanie w związku  

z koniecznością dostosowania odpisu na ZFŚS. 

(Zmieniony projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

Odniosła się do kwestii wniosków dotyczących koniecznością dostosowania odpisu na ZFŚS. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na kwestię wypłacania świadczeń z ZFŚS dla emerytowanych pracowników 

jednostek. Przekazała, że po przejściu na emeryturę świadczenia te powinny być wypłacane 

przez ZUS. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie w projekcie uchwały dodatkowych wniosków 

przedstawionych przez Skarbnika Powiatu oraz podjął uchwałę Nr 109/387/2020 z dnia  

25 maja 2020 roku  w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany planu 

finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 

2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Zapoznanie się z Informacją Naczelnika Wydziału Edukacji z dnia 14.05.2020r. znak 

ED.4331.7.2020.AM w sprawie wysokości stawek dotacji dla szkół i placówek 

oświatowych niepublicznych w 2019 roku. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące wykonania przeliczeń stawek dotacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

 

 

 

 



9 
 

Ad. 14 

Sprawy różne: 

 

1. Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła sprawę dotyczącą realizacji zadania wczesnego wspomagania rozwoju przez 

Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Dębnie.  Placówka wstrzymała realizację zadania  

z uwagi na brak otrzymanej subwencji na ten cel. 

Polecono sprawdzenie możliwości oszczędności, aby można było w dalszym ciągu 

kontynuować zadanie. Złożone również zostaną wnioski celem pozyskania dodatkowych 

środków z subwencyjnej rezerwy w miesiącu październiku. 

Podała informację dotyczącą ilości dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju oraz 

sposobu prowadzenia zajęć. Koszty związane z ich prowadzeniem będą wynosić ok. 

30 000,00 zł. Przedstawiła proponowane rozwiązania związane z prowadzeniem zajęć dla 

dzieci. 

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Złożył  wniosek o przygotowanie na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu  koncepcji 

dotyczącej rozwiązania umowy najmu ze Szczecińską Fundacją Talent Promocja Postęp 

pomieszczeń znajdujących się na ul. Szosowej w Barlinku  oraz ich przejęcia przez Powiat 

Myśliborski. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Przedstawił informację na temat przejęcia 

przedmiotowych pomieszczeń.  

 

Ewelina Mazurak – Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje dotyczące przedmiotowych pomieszczeń i zawartej umowy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby do omówienia koncepcji rozwiązania umowy został zaproszony dyrektor 

szkoły. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę wykonania remontu pomieszczeń.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do sprawy wykonywania rozliczeń. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że należy dokładnie przeanalizować sytuację związaną ze stanem obiektu  

i realizacją umowy. 

Zwrócił uwagę, że budynek powinien zostać przejęty do dnia 30 czerwca br. ze wszystkimi 

konsekwencjami. Pozostawienie budynku na dłuższy czas będzie działaniem na niekorzyść 

dla Powiatu. Odniósł się do tematu związanego z odbiorem pomieszczeń od Szczecińskiej 

Fundacji Talent Promocja Postęp. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w pomieszczeniach został rozpoczęty remont i ich stan został pogorszony. 

Należy ustalić czy zostaną one przejęte w takim stanie, czy też wynajmujący powinien 

dokonać zakończenia prac budowlanych. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zakres rozpoczętych prac budowlanych.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że należy mieć uwagę na dobro szkoły. Poprosił o analizę tej sprawy na 

kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. Należy oszacować pracę jaka należy wykonać, aby 

przywrócić pomieszczenia do prawidłowego stanu technicznego i funkcjonalnego. Następnie 

na zasadzie porozumienia z Fundacją wykonać prace budowlane na ich koszt. 

Zwrócił uwagę na brak partnerskiej współpracy ze strony fundacji.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że umowę należy rozwiązać z dniem 30 czerwca br. Zwróciła uwagę, że dyrektor 

szkoły będzie decydował o zagospodarowaniu pomieszczeń. Mogą one być wykorzystane na 

pracownię hotelarską.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 10:30 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


